
ZAPISNIK 20. REDNE SEJE SVETA ŠOLE v mandatnem obdobju 2020-

2024 

Člani sveta šole so se sestali v ponedeljek, 3.6.2024, ob 18.30 v zbornici šole. 

Prisotni: R. Richter, M.L. Opaka, D. Lisec, V. Benčan, D. Košir, E. H. Berlec in povabljeni: S. Istenič, R. 

Farič, K. Zupanc, Š. Vodnik 

Odsotni: D. Senčur (opr.), S. Svete (opr.), M. Kajzer (opr.), V. Živkovič (opr.), U. Macura (opr.) 

 

Predsednica pozdravi vse prisotne in predlaga naslednji dnevni red: 

1. Pregled in potrditev dnevnega reda ter zapisnika 19. redne seje sveta šole. 

2. Seznanitev in potrditev dokumentov: 

- Posodobljen in prenovljen vzgojni načrt 

- Pravila šolskega reda 

- Pravila hišnega reda 

- Pravila šolske prehrane 

3. Potrditev cenika šolske prehrane in oddajanja šolskih prostorov 

4. Sprejem sklepa o začetku postopka volitev v svet šole za mandatno obdobje 2024-2028 

5.  Pobude in predlogi: 

- seznanitev s potekom notranje revizije na področju Evidenčnih javnih naročil 

 

Ad1) Prisotni na dnevni red in zapisnik niso imeli pripomb in soglasno je bil sprejet 

Sklep 1/20: dnevni red in zapisnik 19. redne seje sta bila soglasno sprejeta. 

 

Ad2) Prisotni so bili s strani ravnatelja seznanjeni z dokumenti iz dnevnega reda. Ravnatelj pove, da 

sta bila svet staršev in učiteljski zbor ravno tako seznanjena z dokumenti.  

V sklopu dokumenta Pravila šolske prehrane vodja prehrane na šoli pove, da je bil svet staršev 

seznanjen s smernicami in rezultati ankete o prehrani, kar R. Richter pohvali. 

Predsednica pohvali vodstvo šole, da je imel učiteljski zbor možnost aktivno sodelovati pri pripravi 

dokumentov in da so bile te pripombe kasneje tudi upoštevane. 

Sklep2/20: člani sveta soglasno potrdijo posodobljen in prenovljen Vzgojni načrt, Pravila šolskega 

reda, Pravila hišnega reda in Pravila šolske prehrane. 

 

Ad3) Prisotni na sestanku povedo, da niso prejeli priponke oz. dokumenta o zvišanju cen. Ravnatelj 

nam dokument natisne, tako da imamo vsi vpogled v spremembe. 

Ravnatelj, računovodkinja in vodja prehrane predstavijo spremenjene cene. Vodja prehrane pove, da 

ceno malic določa Ministrstvo in sicer cene izračunajo glede na metodologijo MOL-a. Člani sveta 

razberejo, da so se cene dvignile za približno 0,30€ na obrok. 



R. Richter vpraša, kakšna bi bila najvišja možna cena glede na kalkulacijo MOL-a. Vodja prehrane 

pojasni, da smo pod spodnjo mejo te cene, in doda, da je strošek v razdelilnih kuhinjah rahlo višji.  

Računovodkinja pove, da gre pri prehrani za kritje stroškov in ne za zaslužek.  

Računovodkinja predstavi še cene najema in razloži, da MOL tega ne smatra za tržno dejavnost, 

ampak za obrabnino prostorov. Doda, da so cene primerljive z ostalimi šolami in da je v ceno 

oddajanja vštet prostor, rekvizite pa si morajo zunanji uporabniki prinesti sami. 

Sklep 3/20: člani sveta soglasno potrdijo cene šolske prehrane in oddajanja šolskih prostorov. 

 

Ad4) Predsednica predstavi postopek volitev članov novega sklica Sveta zavoda. Izpostavi, da 

nekaterim potečeta 2 mandata. Predstavi okvirno časovnico, kako bi potekale volitve za novo 

mandatno obdobje. Dogovorimo se, da bo med 31. 7. 2024 in 3. 8. 2024 potekala dopisna seja za 

potrditev sklepa o razpisu volitev predstavnikov v Svet zavoda izmed delavcev šole.  

Sklep 4/20: člani sveta soglasno potrdijo sklep o začetku postopka volitev v svet šole za mandatno 

obdobje 2024-2028 in za sklic korespondenčne seje med 31. 7. 2024 in 3. 8. 2024. 

 

Ad5) Računovodkinja predstavi redno notranjo revizijo glede evidenčnih javnih naročil. Namen 

revizije je preverjanje gospodarnega ravnanja s sredstvi na šoli. Predstavi, da je revizija pomoč, ki 

pove smernice in usmeritve k bolj gospodarnemu ravnanju. Računovodkinja nas tudi seznani, da se 

revizija dela istočasno v celotni regiji, saj tako pridejo do nekih primerljivih rezultatov in potem lažje 

predlagajo optimizacijo porabe sredstev.  

Med pobudami in predlogi je bilo svetu šole predstavljena problematika evidentiranja prehrane. 

Ravnatelj in vodja prehrane predstavita idejo, da naj bi se s 1. 9. 2024 vzpostavil elektronski sistem s 

ključki, s čimer se bo doseglo pregledno evidentiranje prehrane. Stroški vzpostavitve takšnega 

sistema so upravičeni z efektivnostjo le tega.  

 

 

Seja je bila končana ob 19.50. 

 

Zapisal:        Predsednica sveta šole: 

Danijel Lisec       Martina Lešnjak Opaka 

 


